
 

 

 

Samanställning av vår anonyma enkät 2023 
Fråga 1: 

  
Vad är prioriterat för dig som boende i Havsbaden? Flera val är möjliga 

Trygghet/Säkerhet: 50 

Stranden/Klitterna: 47 

Aktiviteter 30 

Byggplaner  26 

Midsommarfirande 24 

Infrastruktur/Trafikfrågor  22 

Lära känna nya människor 15 

 

Fråga 2: 

Vad vill du som medlem i Villaägarföreningen att styrelsen helst arbetar med för frågor? 

Sociala aktiviteter:  22 

Hav/Strand: 11 

Idavallen   3 

Säkerhet 1 

Hjortar 1 

Midsommarfirande: 1 

Enklare bygglov 1 

 

Fråga 3 
 
Skulle du kunna tänka dig att engagera dig i något sammanhang? 

- Styrelsearbete 
 

- Midsommar 
 

- Mark/Miljögruppen 

- Cykelfest 

- Golftävling 

(Vi saknar dock e-post adresser till er som vill engagera sig i cykelfest, styrelse och 

midsommargruppen) 

 

 



 

 

 
 

- Allt är viktigt, Sociala aktiviteter sprider lite ringar på vattnet i form av tillhörighet, 

igenkännande och en "vi-känsla". Trafik/miljöfrågor är utifrån mig en fråga som dyker upp när 

ett problem uppstår, och då är det viktigt att föreningen kan agera och verka för 

medlemmarnas bästa. havet och stranden är områdets och stadens ansikte utåt, och såklart  

därav en viktig fråga som alltid ska bevakas. Idavallen är för många i staden symbios med 

midsommar, men Idavallen har så många fler kvaliteter som inte används idag. Kanske kan  

Idavallen blir något av en dold diamant som får blomma upp under kommande år, förslagsvis 

utebio, enklare utegym, boulebana. Helt enkelt att skapa förutsättningar för att Idavallen inte 

bara besöks av barnfamiljer på eftermiddagarna utan att det blir mer en plats att träffas på för 

många olika åldrar. 

- Arbete med att bearbeta kommunen kring smidigare samarbetsattityd med bygglovsfrågor. 
 

 

Fråga 4: 

Tycker du att vår kommunikation via Havsbadsbladet, Hemsidan, Facebooksidan och 

Anslagstavlor är tillräckligt? 

- Både och 

- Gärna även via mail 

( Vi saknar en hel del e-post adresser till medlemmar) 

 

Fråga 5: 

Har du någon annan feedback du vill ge? 

- Tycker att ni gör ett bra jobb, särskilt för mig/oss som inte bor året runt i sköna Havsbaden. 

- Tråkigt att årsmötet numera förläggs till vintertid. En delhavsbadsbor är fortfarande 

sommarbor! sommarbor. 

- Årsmötets tidpunkt på året utesluter sommargästernas närvaro. Är de inte viktiga röster i 

föreningen? 

- Jag gläds över hur aktiv styrelsen är med arrangemang av olika slag. Det bidrar till att skapa 

samverkan mellangrannar 

- Ni gör ett fantastiskt arbete:) 

 

 

Tack till alla er som svarat! 🙏🙏🙏 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


